

Sustainable Management Policy

At Royal Lagoons Resort, we are committed to adopting a leading model for sustainable management that ensures an optimal balance between economic growth, superior quality, and social and environmental responsibility. We believe that our success is intrinsically linked to the well-being of our local community, the preservation of our cultural heritage, and the protection of biodiversity for future generations. Therefore, we pledge to implement a comprehensive sustainable management policy through the following actions:

Our Sustainability Commitments:

1. Full compliance with all applicable local and international laws and regulations, integrating sustainability criteria into the resort's risk and crisis management plans.
2. Providing a fair working environment that offers equal opportunities for all in recruitment and professional development (including senior management positions) without any discrimination based on gender, race, religion, or disability.
3. Full commitment to Egyptian labor law, providing complete legal protection, occupational health, and safety for all employees, and ensuring the payment of fair wages that guarantee a decent living.
4. Strict implementation of a "Zero Tolerance" policy toward any form of commercial or sexual exploitation, with a categorical rejection of child labor or the exploitation of adolescents, and combating all forms of discrimination against women.
5. Full respect for the rights of local and indigenous communities (such as the Bedouin community), including their intellectual property and water rights.
6. Commitment to protecting properties and sites of historical, archaeological, cultural, and spiritual significance surrounding us.
7. Ensuring that the resort's operational activities do not negatively affect the provision of basic services to the local community (such as water, energy, food, and sanitation) and do not hinder their access to land, water resources, or rights of way.
8. We confirm that all property and land rights used in the resort's premises have been obtained through legal and legitimate means with the approval of relevant authorities. We also categorically confirm that no forced displacement or resettlement of local residents occurred during the development or expansion of the resort.
9. Commitment not to display or keep any protected wildlife within the resort unless authorized by official bodies and under appropriate conditions that comply with local and international law.

The management of Royal Lagoons Resort pledges to provide all necessary resources to implement this policy, with a steadfast commitment to periodic evaluation and review to ensure the continuous improvement of our sustainable performance.

Quality Manager
Mahmoud Sobeih

Hotel Manager
Amr Dessouki

سياسة الإدارة المستدامة

في منتجج "رويال لاجونز" نلتزم بتبني نموذج رائد للإدارة المستدامة يضمن تحقيق التوازن الأمثل بين النمو الاقتصادي والجودة الفائقة والمسؤولية المجتمعية والبيئية. نحن نؤمن بأن نجاحنا يرتبط ارتباطاً وثيقاً برفاهية مجتمعنا المحلي والحفاظ على تراثنا الثقافي وحماية التنوع البيولوجي للأجيال القادمة ولذلك نلزم أنفسنا بتطبيق سياسة إدارة مستدامة وشاملة من خلال الإجراءات التالية:

التزاماتنا تجاه الاستدامة:

١. التوافق التام مع كافة القوانين والتشريعات المحلية والدولية المعمول بها وإدراج معايير الاستدامة ضمن خطط إدارة المخاطر والأزمات الخاصة بالمنتجج.
٢. توفير بيئة عمل عادلة تمنح فرصاً متساوية للجميع في التوظيف والتطور المهني (بما في ذلك المناصب الإدارية العليا) دون أي تمييز على أساس الجنس، العرق، الدين، أو الإعاقة.
٣. الالتزام التام بقانون العمل المصري، وتوفير حماية قانونية كاملة وصحة وسلامة مهنية لجميع العاملين، مع ضمان دفع أجور عادلة ومناسبة تضمن لهم حياة كريمة.
٤. التطبيق الصارم لسياسة "عدم التسامح مطلقاً" تجاه أي شكل من أشكال الاستغلال التجاري أو الجنسي مع الرفض القاطع لعمالة الأطفال أو استغلال المراهقين ومحابرة التمييز ضد المرأة بكافة صوره.
٥. الاحترام الكامل لحقوق المجتمعات المحلية والأصلية (مثل المجتمع البدوي) بما في ذلك حقوقهم الفكرية وحقوق المياه.
٦. الالتزام بحماية الممتلكات والمواقع ذات الأهمية التاريخية، الأثرية، الثقافية، والروحية المحيطة بنا.
٧. ضمان ألا تؤثر أنشطة المنتجج التشغيلية سلباً على توفير الخدمات الأساسية للمجتمع المحلي (كالمياه، الطاقة، الغذاء، والصرف الصحي)، وألا تعيق وصولهم إلى الأراضي والموارد المائية أو حقوق المرور.
٨. نؤكد أن جميع حقوق الملكية والأراضي المستخدمة في مباني المنتجج قد تم الحصول عليها بطرق قانونية ومشروعة وبموافقة الجهات المعنية كما نؤكد بشكل قاطع عدم حدوث أي استيطان أو تهجير قسري للسكان المحليين أثناء عمليات تطوير أو توسعة المنتجج.
٩. الالتزام بعدم عرض أو الاحتفاظ بأي أنواع من الحياة البرية المحمية داخل المنتجج إلا بواسطة جهات مصرح لها وفي ظروف مناسبة تتوافق مع القانون المحلي والدولي.

تتعهد إدارة منتجج "رويال لاجونز" بتوفير كافة الموارد اللازمة لتطبيق هذه السياسة، مع التزامنا الراسخ بالتقييم والمراجعة الدورية لضمان التحسين المستمر لأدائنا المستدام.